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Risk & Regulation
Weihnachtsgrüße 2022/Risk &
Regulation season’s greetings
2022!

Wir nehmen uns die Zeit mit Martin Neisen, Risk & Regulation Leader,
zurück zu blicken und nach vorn zu schauen. / Time to look back and
forward with Risk & Regulation leader Martin Neisen. 

https://blogs.pwc.de/de/regulatory/article/235001/
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Risk & Regulation Weihnachtsgrüße 2022!

Wir nehmen uns die Zeit mit Martin Neisen, Risk & Regulation Leader, zurück zu blicken und nach vorn zu

schauen. Die Umsetzung von Basel IV in Europa durch CRR III, CRD VI und BRRD, umfangreiche und

dringliche Anforderungen an ESG-Risikomanagement und -Strategien und natürlich die anhaltenden

russischen Aggressionen gegenüber der Ukraine und die damit zusammenhängenden wirtschaftlichen und

finanziellen Auswirkungen, die zu großer Unsicherheit und einem sich schnell ändernden Umfeld führen.

Dies waren wichtige Themen, mit denen wir uns 2022 beschäftigt haben und die uns und unsere Kunden

auch 2023 weiter intensiv fordern werden. Wir unterstützen Sie gern mit unserem Risk & Regulation-

Expert:innenteam bei allen anstehenden regulatorischen Änderungen und Risikomanagement-

Herausforderungen, die Aufsicht und Gesetzgeber für Sie bereithalten. Entweder durch erfolgreiche

Umsetzungsprojekte oder mit einer unserer vielen spannenden Risk & Regulation-Veranstaltungen, die wir

für 2023 geplant haben: Risk & Regulations Roadshow, CRR III Academy Training, IFRS Conference, Brexit

Bank Conference...

Schauen Sie sich hier die Weihnachtsgrüße an.

Frohe Weihnachten und einen guten Rutsch ins neue Jahr - wir freuen uns auf Sie in 2023!

Martin Neisen und das Risk & Regulation Team

Zu weiteren PwC Blogs

Risk & Regulation seasons greeting 2022 !

Time to look back and forward with Risk & Regulation leader Martin Neisen. The Basel IV implementation in

Europe via CRR III, CRD VI and BRRD, extensive and pressing requirements for ESG risk management

and strategies, and of course the ongoing Russian aggression against Ukraine and its economic and

financial impact leading to high uncertainty and a rapidly changing environment…These were the topics we

dealt with in 2022 and they will continue to challenge both our client and us in 2023. We are more than

happy to support you in all the upcoming regulatory changes and risk management challenges with our Risk

& Regulation expert team either by successful implementation projects or with one of our many interesting

Risk & Regulation events planned for 2023: Risk & Regulations Roadshow, CRR III Academy training, IFRS

Conference, Brexit Bank Conference… 
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You can watch the seasons greeting here.

Merry Christmas and a happy new year - we look forward to seeing you in 2023!

Martin Neisen and the Risk & Regulation Team

To further PwC Blogs
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Basel IV, Capital Requirements Directive (CRD VI), Capital Requirements Regulation (CRR III), ESG, 

Supervisory Review and Evaluation Process (SREP), Sustainable Finance (SF)
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